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Hissarna måste användas på rätt sätt av oss alla 
 
Att hissarna fungerar säkert och bra är viktigt för oss alla dagligen 
 och säkerhetsmässigt! Så det gäller att vi alla använder hissarna på rätt sätt.  
Tyvärr är det inte fallet för närvarande. Trots att en fördjupad service av alla  
16 hissar i föreningen har gjorts för en tid sedan så har utgifterna ökat för  
upprepade reparationer av hissdörrar som ”misshandlats” och stannade  
hissar m.m. Förutom olägenheten med hissar som inte fungerar bra och säkert 
så innebär varje hissutryckning ökade kostnader för föreningen, vilket i  
längden riskerar att påverka månadsavgifterna för alla medlemmar och boende. 
 
Solceller på de renoverade yttertaken – expertrapport på gång  
 
I enlighet med föreningsstämmans beslut i oktober 2020 har styrelsen arbetat 
 vidare med frågan om möjligheten att installera solceller på yttertaken för  
produktion av el till föreningen. En expertrapport om teknik, säkerhet och  
ekonomi i frågan blir klar om någon månad, och om inget oförutsett 
framkommer hoppas vi att solceller ska kunna installeras.  
 
Tips vid värmeböljor under sommaren   
 
När det ibland blir väldigt varmt ute under sommaren är det klokt att se till  
att persienner och gardiner är ordentligt ned- och fördragna under dagen och  
särskilt innan solen når dina fönster! Vädra på natten när det är svalare ute!  
 Minimera användningen av till exempel elektronik som kan höja  
inomhustemperaturen.  
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